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Zagreb, 14. prosinca 2011. 
Broj:  622/2011 
 

- ĈLANOVIMA SKUPŠTINE 
- ŢUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

- PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 
 
 

I Z V J E Š Ć E 
 

SA PROŠIRENE V.SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA ODRŢANE 26.STUDENOG 
2011.GOD. U ZAGREBU U BOĆARSKOM DOMU ZRINJEVAC – TROFEJNA DDVORANA 

 
 

Nazoĉni ĉlanovi Izvršnog odbora:  Šime Bulić, Davor Ćuška, Anton Belušić, Ante -Tonĉi             
                                                       Jurjević, Krešo Troskot, Dragan Putica, Rajko Ţiţić 
 
 
Ostali nazoĉni:                               Aleksandar Anzur, Denis Peršić, Mario Milanović-Litre,  
                                                       Lukrecija Zanki 
 
Odsutan:                                        Tomislav Ćurko, Ĉedo Vukelić – ispriĉao se  
 
 
Sjednicu je otvorio i vodio Šime Bulić, Predsjednik Saveza koji je na poĉetku pozdravio sve 
prisutne, Glavnu tajnicu zaduţio za zapisniĉara i predloţio sljedeći: 
 

 
D N E V N I    R E D: 

 
0. Prihvaćanje izvješća sa IV.sjednice Izvršnog odbora, 
1. Izvješća izbornika svih reprezentacija HBS-a, 
2. F.I.B. – organizacija SP 2013 – seniori, SP 2012 – ţene i EP 2012 – seniori – g.Anzur 

i g.Bilić 
3. Instruktaţa sudaca, tiskanje MTP-a, suci za meĊunarodna natjecanja u 2012.godini – 

g.Peršić 
4. Zagrebaĉki boćarski savez – Primjedbe na rad Zbora sudaca 
5. Zagrebaĉki boćarski savez – Organizacija ustroja liga i skraćenje prvenstvene 

utakmice od natjecateljske godine 2012./2013. 
6. Financijske obveze prema ĉlanovima Saveza 
7. Prijedlog financijskog plana i prihodi od HOO-a za 2012.godinu 
8. Izvješće Komisije HOO-a za skrb o ţenama u športu – Nacionalna politika i strategija 

za ravnopravnost spolova za razdoblje od 2011. – 2015.godine 
9. Komunikacijska strategija HBS-a za 2011./2012.godinu 
10. Zlatna knjiga hrvatskog boćanja 
11. Kodeks reprezentacije 
12. Razno: a) definiranje odluke o osobnoj ĉlanarini 
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              b) definiranje odluke I.O. u svezi educiranih trenera u I.HBL – 2012.g. 
              c) BS Šibensko-kninske ţupanije – zamolba za preispitivanje odluke I.O.-a 
              d) dopis g.Ţiţića Izvršnom odboru HBS-a 
              e) Incijativa IBS-a za sastanak predsjednika i tajnika ţup.saveza 
              f) BK Barat – boćalište na dvije i dvije staze 
              g) otvorene kandidature – g.Škalamera i g.Celija 
              h) g.Festini – podrška u kandidaturi za Nagradu za ţivotno djelo 
              i) list Boćanje 
              j) prijedlog za izbor sluţbenog fizioterapeuta/masera HBS-a 

 
A.Anzur zamolio je da se na dnevni red uvrsti i: 
  

 Prihvaćanje dokumenta F.I.B.-e – Obveze organizatora SP-a, EP-a... 

 Prijedlog odigravnja KEP-a 

 Razmatranje F.I.B.-inog sustava instruktaţe 

 Teĉaj za suce staţiste 

 Tiskanje MTP-a 
 

R.Ţiţić zamolio je da se na dnevni red uvrsti i zauzimanje stava IO HBS-a oko termina 
drţavnih prvenstava.  
 
Glavna tajnica napomenula je da je u ured Saveza, nakon slanja dokumentacije ĉlanovima 
Izvršnog odbora za sjednicu, zaprimljen dokument iz HOO-a o prijavi za „Nagradu za ţivotno 
djelo Matija Ljubek“ u kategoriji pojedinac i udruga, te predlaţe da se pod toĉku Razno uvrsti 
i prijedlog o slanju kandidature HBS-a za nagradu u kategoriji udruga. 
 
Ovakav dopunjeni i dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 
 
 

ODLUKE I ZAKLJUĈCI PO DNEVNOM REDU 
 
 

AD – 0 – Prihvaćanje izvješća sa IV.sjednice Izvršnog odbora 
 

 
Nakon kraće rasprave izraţena je potreba da se prije prihvaćanja izvješća provjeri što je s 
odlukama koje su donesene na prethodnoj sjednici, jesu li provedene. Glavna tajnica je 
zaduţena da za sljedeću sjednicu Izvršnog odbora pripremi informaciju o troškovima zadnje 
sjednice Skupštine HBS-a (travanj 2011.g) po rashodima. 
Postavilo se i pitanje o sporu s gĊom Snjeţanom Šimunović-Suknaić, bivšom Glavnom 
tajnicom, Predsjednik je izvjestio ĉlanove Izvršnog odbora da je poĉetkom studenog odrţana 
prva rasprava u radnom sporu, HBS treba dostaviti dokumentaciju, angaţiran je odvjetnik 
koji to vodi u ime Saveza. 
 
Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 
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AD – 1  - Izvješća izbornika svih reprezentacija HBS-a 
 
Predsjednik je prije izlaganja izvješća uputio ĉestitke svim izbornicima na odliĉnim 
rezultatima i izrazio ţaljenje zbog loših rezultata u seniorskoj kategoriji. 
A.T.Jurjević je uz izvješće iznio i dojmove sa zadnjeg juniorskog svjetskog prvenstva na 
kojem su osvojene medalje, kako je ponosan na rezultat i na deĉke koji su to ostvarili. 
D.Ćuška je u ime Ĉ.Vukelića, koji se ispriĉao za izostanak sa sjednice, takoĊer potvrdio 
pozitivne dojmove sa SP za juniore. 
M.Milanović-Litre potvrdio je zadovoljstvo rezultatima sa EP za ţene odrţano u Rogaškoj 
Slatini. 
K.Troskot je kao voĊa delegacije izrazio pozitivne dojmove sa EP za ţene u te izrazio 
ţaljenje za loš doĉek reprezentacije u Zagrebu. 
M.Milanović-Litre i R.Ţiţić izrazili su ţaljenje da vrhunski boćarski rezultati ni na koji naĉin 
nisu prepoznati i popraćeni u medijima. 
Nakon tih izlaganja i diskusije o problemu slabog, gotovo nikakvog medijskog praćenja 
boćanja prelazi se na temu neopozive ostavke izbornika seniorske reprezentacije. 
 
Nakon ţive diskusije u kojoj su sudjelovali svi ĉlanovi Izvršnog odbora prihvaća se 
neopoziva ostavka Dinka Beakovića na mjesto izbornika seniorske reprezentacije 
HBS-a, ispoštovat će se ugovor do 31.12.2011.godine. 
 
Na upite ĉlanova Izvršnog odbora hoće li se donijeti odluka o natjeĉaju za mjesto izbornika 
seniora, Predsjednik je podsjetio da mjesto izbornika nije radno mjesto te će on iskoristiti 
svoje i diskrecijsko pravo Izvršnog odbora i izabrati izbornika. Odluka je da se do kraja 
prosinca 2011. godine izabere novi izbornik na rok od godinu dana, bez natjeĉaja, na osnovu 
znanja i iskustva, ĉovjek unutar Saveza. 
 
Ĉlanovi Izvršnog odbora sloţili  su se s Predsjednikom i donesena je sljedeća odluka: 
 
sljedeća sjednica Izvršnog odbora mora se odrţati 27.12.2011. u Zagrebu na kojoj će 
biti izabran novi izbornik seniorske reprezentacije HBS-a na godinu dana. 
 
Izvješća svih izbornika, sa dopunama koje su im dostavljene na sjednici, jednoglasno su 
prihvaćena. 
 
 
AD – 2 – F.I.B. – Organizacija SP 2013 – seniori, SP 2012 – ţene i EP 2012 – seniori 
 
Š.Bulić izloţio je ĉinjenice vezane uz organizaciju: 
       -  SP 2013 Zagreb – na Kongresu u Feltreu, za vrijem trajanja SP-a za seniore, odustalo 
se od domaćinastva zbog nerješenih imovinsko-pravnih odnosa vezanih uz zemljište na 
kojem bi se gradila boćarska dvorana. Organizacija SP- 2013 za seniore pripala je Argentini, 
a Zagrebu je ponuĊeno da se moţe kandidirati za organizaciju SP- 2015 za seniore uz 
ispunjenje odreĊenih uvjeta i garancija.  

- SP 2012 – ţene – Zagreb nije dobio domaćinstvo koje je dodijeljeno turskom gradu 
Mersinu. Po ovom pitanju razvila se vrlo ţiva diskusija i najveća kritika je upućena na 
natjeĉaj za kandidaturu koji je F.I.B.-a provela, a koji nije bio jasno definiran. Po tom 
pitanju odluĉan u svojim prigovorima prema F.I.B.-i bio je M.Milanović-Litre, tajnik 
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Zagrebaĉkog boćarskog saveza, koji smatra da HBS mora podnijeti prigovor i kritiku 
zbog naĉina izbora organizatora SP-2012 za ţene i da se ĉlanovi HBS-a povuku iz 
svih tijela F.I.B.-e.  
 

Nakon ţustre rasprave donesena je sljedeća odluka: 
 
ured Saveza u ime IO-a HBS-a sloţit će sluţbeni protest u svezi kandidature i izbora 
domaćina za organizaciju SP-2012 za ţene i uputiti ga FIB-i. Osoba zaduţena za 
provdbu odluke je Glavna tajnica. 
 
A.Anzur   izloţio je ĉinjenice vezane uz organizaciju EP za seniore – Pazin 2012. 
       - troškovi oko 2.000.000,00 kn – vrlo zahtjevan projekt i vrlo teška zadaća pronaći 
sponzore kako na lokalnoj tako i na nacionalnoj razini 
       -  organizatori oĉekuju da će i HBS financijski pomoći 
       - traţi da se svim ĉlanovima Izvršnog odbora dostavi zapisnik sa sastanka u Pirovcu 
(kolovoz 2011.) 
 
 
AD – 3 – Instruktaţa sudaca – tiskanje MTP-a – meĊunarodna natjecanja u 2012.godini 

                                                     
Izlaganje Denisa Peršića: 

a) Istruktaţe sudaca – vezano za primjenu izmjena MTP-a koje su prihvaćene na 
Kongresu u Feltreu, a koje smo već poĉeli primjenjivati u I.HBL – odraĊene su 
instruktaţe sudaca u Rijeci i Puli. Naglasio je vaţnost odrţavanja redovitih instruktaţa 
sudaca radi njihove edukacije. Mnoštvo je problema na terenu zbog necirkuliranja 
informacija, krivih tumaĉenja i sl. što sve moţe dovesti do neregularnosti prvenstva. 

 
Pod ovom toĉkom donesena je sljedeća odluka: 
 
instruktaţe sudaca se nastavljaju ĉim se prikupe sredstva od HOA-e i HBS-a (sredstva 
iz sudaĉkih ĉlanarina) 
 
Glavna tajnica je potvrdila da će HOA djelomiĉno financijski podrţati projekt instruktaţa 
sudaca HBS-a i potvrdila dobru suradnju s HOA-om upravo na planu edukacije i izdavaštva. 

 
b) MTP – slijedom mnogobrojnih nadopuna i izmjena MTP-a, verzija Pravilnika koja se 

koristi u HBS-u postala je gotovo nevaţeća, potrebno je pristupiti izradi novog MTP-a  
i za to pribaviti financijska sredstva. 
 

Glavna tajnica je ponovo potvrdila da je u suradnji s Predsjednikom Zbora sudaca sastavljen 
prijedlog projekta izdavanja novog MTP-a koji je predstavljen HOA-i i njenom ravnatelju 
g.Kolmanu koji je ponovo potvrdio da će nas podrţati i u ovom  projektu. 
 
Pod ovom toĉkom donesena je sljedeća odluka:  
 
pristupa  se u izradi novog MTP-a koji 31.3.2012. godine mora bit gotov! 
temeljem ponude za tisak i ostale potrebne troškove koje će pribaviti ured Saveza, 
potrebno je predati  zahtjev HOA-i za financijsku podršku. 
Svi suci Zbora sudaca HBS-a duţni su kupiti novi MTP, kao i svi klubovi u nadleţnosti 
HBS-a. 
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c) Naši suci delegirani za meĊunarodna natjecanja u 2012. godini  - prijedlog je 

jednoglasno potvrĊen. 
 

 
AD – 4 – Zagrebaĉki boćarski savez – Primjedbe na rad Zbora sudaca 
 
Nakon burne rasprave u kojoj su sudjelovali svi ĉlanovi Izvršnog odbora zakljuĉeno je kako 
ovo nije tema za sjednicu Izvršnog odbora. 
 
AD – 5 – Zagrebaĉki boćarski savez – Organizacija ustroja liga i skraćenje prvenstvene 
utakmice od natjecateljske godine 2012./2013. 
 
Predsjednik je iznio prijedlog koji je jednoglasno prihvaćen i donesena je sljedeća odluka:  
 
ako ţupanijski savezi imaju kakav prijedlog za sljedeću sjednicu Skupštine HBS-a u 
svezi sustava natjecanja, duţni su ga dostaviti u pisanom obliku u ured Saveza 
najkasnije do 20.prosinca 2011. Naknadni usmeno izneseni prijedlozi na sjednici neće 
biti uzeti u obzir. 
 
AD – 6 – Financijske obveze prema ĉlanovima Saveza 
 
Glavna tajnica izvijestila je prisutne na sjednici da je financijsko stanje Saveza ozbiljno na 
naĉin da s datumom 25.11.2011. postoji dug prema ĉlanovima Saveza (suci, voditelji liga, 
voditelji natjecanja, ĉlanovima Izvršnog odbora i sl.) u iznosu oko 50.000,00 kn i odnosi se na 
vlastita sredstva financiranja. Otvorene stavke iz redovnog programa HOO-a koji pokrivaju 
troškove najvećeg dijela natjecanja i svih priprema, podmiruju se temeljem zahtjeva iz 
Redovnog programa HOO-a i ne bi smjelo biti dugova u tom dijelu. 
Glavna tajnica takoĊer je izvijestila ĉlanove o poteškoći prikupljanja osobne ĉlanarine koju su 
ţupanijski savezi, temeljem odluke Skupštine, bili duţni uplatiti do 1.rujna 2011. godine. 
Naime, ĉlanarinu do odrţavnaj sjednice nije podmirio najveći savez, IBS i na pismeno 
podsjećanje na rok uplate od tajnika IBS-a pristigao je odgovor da je IBS-u odobreno da 
registraciju klubova i igraĉa vrši godinu za godinu, (da se registracija klubova i igraĉa vrši 
tokom mjeseca sijeĉnja svake godine) ĉime su oni opravdali i plaćanje osobne ĉlanarine 
nakon provedene registracije. 
Nakon kraće rasprave donesena je sljedeća odluka : 
 
IBS duţan je do 15.12.2011. godine uplatiti na raĉun HBS-a osobnu ĉlanarinu temeljem 
odluke Skupštine HBS-a od 3.travnja 2011.godine. 
 
Ponavlja se odluka sa III.sjednice IO od 31.5.2011. da se dugovanja unutar Saveza 
pokrivaju kronološki, dakle od najstarijih dugova prem najnovijima temeljem sredstava na 
raĉunu Saveza. 
 
Glavna tajnica izrazila je zamolbu i prijedlog ĉlanovima Izvršnog odbora da, radi povećanja 
iznosa vlastitih sredstava u odnosu na sveukupna sredstva i radi lakšeg podmirivanja obveza 
unutar Saveza, na sljedećoj sjednici Skupštine podrţe prijedlog o povećanju iznosa osobne 
ĉlanarine. 
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Nakon kraće rasprave donesena je sljedeća odluka:  
 
Izvršni odbor će na sljedećoj sjednici Skupštine dati prijedlog o povećanju iznosa 
osobne ĉlanarine na 20 kuna. 
 
 
AD – 7 – Prijedlog financijskog plana i prihodi od HOO-a za 2012.godinu 
 
 
Glavna tajnica izvjestila je ĉlanove Izvršnog odbora o Prijedlogu financijskog plana i 
prihodima od HOO-a za 2012.godinu. HBS-u su, temeljem našeg zahtjeva, odobrena 
sredstva u iznosu od 702.949,00 kuna za potrebe redovnog programa. Odluĉeno je, 
temeljem iskustva realizacije programa za 2011.godinu, da se najveći dio financijskih 
sredstava odobrenih od HOO-a usmjeri na provedbe plana priprema svih selekcija Hrvatskog 
boćarskog saveza. 
Glavna tajnica upoznala je sve prisutne i s novostima sa zadnjeg Kolegija tajnika NŠS 
odrţanog 21.studenog 2011.godine na kojem je Glavni tajnik HOO-a  istaknuo ako NŠS-i, 
koriste proraĉunska sredstva za odlazak na natjecanja, putovanje, smještaj i ostale usluge, 
moraju te usluge organizirati preko agencije HOO-a. Tako propisuje zakon i HOO ga se mora 
drţati.  
Agencija HOO-a će postići jeftiniju cijenu i u takvoj situaciji će na programskoj stavci NŠS-a 
ostati nepotrošena sredstva koja savezi mogu potrošiti za druge programske aktivnosti. 
Agencija HOO-a će biti u funkciji od 1.sijeĉnja 2012.godine. 
 
 
AD – 8 – Izvješće Komisije HOO-a za skrb o ţenama u športu – Nacionalna politika i 
strategija za ravnopravnost spolova za razdoblje od 2011. – 2015. godine 

 
 
Glavna tajnica izvjestila je ĉlanove Izvršnog odbora o  sudjelovanju gĊe Ane-Marije Vukres, 
struĉne tajnice HBS-a i koordinatorice za ţene u športu ispred HBS-a, na IV. Seminaru za 
mreţu koordinatorica za ţene u športu koji se odrţao u Opatiji 22.listopada 2011. godine.            
 
U sklopu seminara odrţane su radionice na teme mjera Nacionalne politike za ravnopravnost 
spolova u razdoblju 2011. -2015.  te su doneseni sljedeći zakljuĉci: 

 
1. Povećat će se udio ţena u upravljaĉkim strukturama športskih saveza i drugih športskih 
organizacija sukladno Zakonu o ravnopravnosti spolova. 
Nositelji: Hrvatski olimpijski odbor, Hrvatski paraolimpijski odbor, drţavni i lokalni športski 
savezi. 
Rok provedbe: 2011. – 2015. 
 
2. Preispitat će se postojeći zakonodavni okvir i unaprijediti modeli za praćenje statistiĉkih 
podataka o poloţaju ţena u športu, s ciljem suzbijanja izravne i neizravne diskriminacije.  
Nositelji: Ministarstvo znanosti, obrazovanja i športa, Hrvatski olimpijski odbor, Hrvatski 
paraolimpijski odbor i drţavni športski savezi. 
Rok provedbe: 2011. – 2012. 
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3. Športašicama će se osigurati jednaka dostupnost športske infrastrukture, kako u vremenu 
korištenja tako i u kvaliteti, te dostupnost struĉnog usavršavanja, osposobljavanja i 
zapošljavanja u športu.  
Nositelji: Hrvatski olimpijski odbor, Hrvatski paraolimpijski odbor, drţavni i lokalni športski 
savezi, športski klubovi, jedinice lokalne i podruĉne (regionalne) samouprave 
Rok provedbe: 2011. – 2015. 

 

AD – 9 – Komunikacijska strategija HBS-a za 2011./2012. godinu 

Glavna tajnica u dogovoru s Predsjednikom Saveza zapoĉela je s aktivnostima za nalaţenje 
mogućih izvora financiranja za Savez. U toj namjeri kontaktirala je marketinšku agenciju koja 
je izradila, temeljem naših zahtjeva i informacija, prijedlog aktivnosti za HBS, koje bi tijekom 
sljedeće godine trebale pridonijeti većoj prepoznatljivosti boćanja, boćara i športskih rezultata 
u športskoj i široj javnosti, a time i povećala šanse za pronalaţenjem sponzora. 
Iako po Statutu HBS-a postoji Komisija za marketing, Glavna tajnica zamolila je Predsjednika 
i ĉlanove Izvršnog odbora da je podrţe u njenom angaţmanu po ovom pitanju, što je nakon 
kraće diskusije, jednoglasno prihvaćeno. 
Prihvaćen je i prijedlog da Predsjednik izravno kontaktira slovenskog novinara, dobrog 
poznavatelja boćanja, koji godinama prati slovensku boćarsku reprezentaciju i razgovara s 
njim o eventualnoj suradnji s HBS-om. 
 
AD – 10 – Zlatna knjiga hrvatskog boćanja 
 
U vezi izdavanja knjige za 60.godišnjicu HBS-a „Zlatna knjiga hrvatskog boćanja“ koju su u 

radnoj verziji na ĉitanje dobili svi ĉlanovi IO, tajnici ţupanijskih saveza i osobe za koje se 

smatralo da su dobri poznavatelji hrvatskog boćanja, otvorena je diskusija. Iznesene su 

ĉinjenice o potrebi ozbiljnijeg i sadrţajnijeg pristupa pisanju knjige o boćanju.  

A.Anzur istaknuo je da je u tijeku priprema knjige Boćanje Dinka Beakovića 

(O.Rivetti,V.Prokić), Istarsko boćanje (F.Buda), MeĊunarodna boćarska natjecanja u 

Hrvatskoj (A. Anzur). Obzirom da će se podaci crpiti iz razliĉitih izvora, treba voditi raĉuna o 

usklaĊenosti i toĉnosti podataka. Nakon rasprave donesena je sljedeća odluka: 

 

da se do 1.oţujka 2012.godine u uredu Saveza  prikupe svi dodatni materijali (izmjene, 
dopune, fotografije i sl.) i nakon toga predaju autorima na završnu obradu materijala 
za knjigu. Predloţeno je (kao mogućnost) predstavljanje knjige za vrijeme EP u Pazinu. 
 
 
AD – 11 – Kodeks reprezentacije 
 
Tijekom rasprave svih sudionika potvrĊena je potreba za donošenjem pravilnika o 
reprezentaciji i donesena je sljedeća odluka: 
                      
do sljedeće sjednice Izvršnog odbora u prosincu 2011.godine treneri reprezentacija i 
ĉlanovi IO-a trebaju pripremiti prijedloge za dopunu postojeće radne verzije Pravilnika 
o reprezentaciji kako bi on bio definitivno usvojen na sljedećoj sjednici Skupštine 
HBS-a. 
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